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Veckomötesprotokoll 
Datum: 23/11-2010 

Tid: 08.00 – 10.00 

Plats: Kafferummet - Billeplatsen 

 

Närvaro 
Paulina Wångklev  

Douglas Johansson  

Michelle Munke  

Emelie Borgström   

Louise Nordahl  

Simon Melin  

Pella Berglund  

 

§ 1. Mötet öppnandes  

Louise Nordahl hälsar företagets medlemmar välkomna och öppnar dagens 

möte.  

 

§ 2. Val av mötesordförande  

Mötet valde Emelie Borgström till ordförande.   

 

§ 3. Val av sekreterare  

Mötet valde Douglas Johansson till att föra dagens protokoll.  

 

§ 4. Val av justeringsman  

Mötet valde Paulina Wångklev och Pella Berglund att justera dagens 

protokoll. 
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§ 5. Föregående protokoll (45) 
 

* Färdigt  

* Ej färdigt 

* Borttaget 

 

 

§ 6. Utöver protokollförda aktiviteter   

Skaffat basiska kunskaper i DreamWave 

Fastställt nytt tryckeri 

 

 

 

Vem? Vad? När? 

Louise 

Göra ett tidschema till mässan. Börja 

skissa på Montermodell. VD träff i 

Stenbeck. 

16/11 

Simon Ringa LeboAB, GA Lindberg, Hardex. 16/11 

Paulina 
Korrekturlösa mässplanen. Strukturera 

upp planering om tävlingsbidrag.  
16/11 

Douglas Visitkort. Grafisk manual. Folder.  16/11 

Michelle 

Sammanställa mässplanen. Hjälpa till 

med folder. Skriva ekonomin till 

mässplanen. 

16/11 

Emelie 

Strukturera upp planering om 

tävlingsbidrag. Kontakta 

leverantörer. 

16/11 

Pella 
Sammanställa mässplanen. Hjälpa till 

med folder. 
16/11 

Alla  
APL-möte med Chris. Mässplanen. Ta 

bilder. 
16/11 
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§ 7. Hur mår vi?  
 

Louise Nordahl 

- Jag mår bra och det ska bli roligt att åka till Ikea, för att kolla på möbler till 

montern. 

 

Simon Melin  

- Jag mår fantastiskt, jag är lugn för vi har fixat leverantör och alla bitar börjar 

falla på plats. 

 

Paulina Wångklev 

- Jag tycker att det känns riktigt bra nu faktiskt, främst tack vare att vi har fixat 

produkten. Det känns som vi har koll på läget på vad som ska inhandlar osv.  

 

Douglas Johansson   

- Känns som jag inte är speciellt delaktig i monterarbetet men det gör inget 

eftersom jag som ArtDirector har mycket att göra med visitkort osv. Annars 

mår jag kanon!  

 

Michelle Munke  

- Jag tycker det känns väldigt bra just nu och är väldigt taggad inför 

julmässan.  

 

Emelie Borgström  

- På söndag kommer det kännas underbart! Just nu känns det lite stressigt, 

men jag tror dagen kommer bli rolig. 

 

Pella Berglund  

- Jag känner mig lite stressad, eftersom vi har mycket att göra. Jag vet dock 

om att vi kommer klara det! Känner lite ångest, som beror till viss del på övrigt 

skolarbete. 
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§ 8. Rapportering om leverantören  

- Vi har fastställt en leverantör, Lebo AB.  

- Vi har fått ett fast pris samt blivit sponsrade med ca 4000-5000kr från Lebo 

AB. 

- Måtten på produkten har blivit ändrade från 490x430 till 470x400 millimeter.  

 

§ 9. Kommande aktivitet 

ProCivitas julmässa – 28/11-2010 

 

§ 10. Beslut 

- Vi har beslutat oss för att byta måtten på vår produkt från 490x430 till 

470x400. 

- Vi har också bestämt oss för att ha rundade hörn på vår produkt och inte 

rundade kanter. 

- Vi har lagt till en ny punkt i vårt veckomöte, Kommande aktivitet, som 

ersätter punkten Rapportering om affärsplanen 

 

§ 11. Veckans beröm ♡ 
- Simon Melin sätter tänderna i veckans beröm på grund av hans eminenta 

arbete med leverantören! 

 

§ 12. Vad har vi gjort bra 

- Vi har gjort en snygg modell av montern. 

- Vi har fixat ännu mer sponsring från våra leverantörer. 

- Planeringen har varit bra. 
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§ 13. Handlingsplaner  

 

Minimal (idag):  

Vem? Vad? När? 

Louise Nordahl Ikea* 23/11 

Paulina Wångklev Rapportplanering 23/11 

Simon Melin Föreläsningar, inbjudningar, 

Informera om nummer  

23/11 

Emelie Borgström Ikea*, innervägg monter, fixa tryckeri 23/11 

Douglas Johansson Visitkort, Folder, Veckomötesprotokoll, leta 

tryckeri, föra över pengar till kontot, godis 

23/11 

Pella Berglund Ikea*, innervägg monter 23/11 

Michelle Munke Bokföring, kvittenser, föreläsningar, 

mässbudget, ringa tryckeriet. 

23/11 
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Inför julmässan 

(28/11) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vem? Vad? När? 

Louise 

Hylla 

Förvaring och produkt/saker  

Skiss på monter 

26/11 

Simon 

Häftklammer 

Mässinformation 

Mässdokumentation 

 

26/11 

Paulina 

Kökshandduk 

Köksredskap 

Termos  

26/11 

Douglas 

Digital fotoram 

Visitkort 

Pepparkakor 

Godis 

26/11 

Michelle 

Kassa 

Kvitto 

Växel 

26/11 

Emelie 

Ljus, fat, julkort 

Mässmaterial (omfattande) 

Marknadsföringsaktiviteter  

 

26/11 

Pella 
Blomma 

Transport  
26/11 

Alla  Kläder 26/11 
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§ 13. Viktiga datum - UF-åÅret 2010 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

§ 14. Övriga frågor och tankar  

Vi går igenom individuella anteckningar om mässan, frågor och funderingar. 

 

§ 15. Nästa möte  

Nästa möte äger rum tisdagen den 30:e november i Krüger på Billeplatsen, 

08:00-12:00. 

 
§ 16. Mötets avslutande  

Emelie Borgström tackar för den goda insatsen, avslutar dagens möte samt 

önskar företagets medlemmar en bra vecka! 

 

 

  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Vad? När? 

 ProCivitas årliga julmässa Söndagen den 28:e november, v.47 

 Inlämning mässrapport (jul)  Tisdagen den 7:e december, v. 49 

 Julmässa Malmö Torsdagen den 16:e december, V. 50 
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Vid protokollet  
 
 

 _______________________________________  

Douglas Johansson 
Art Director 

 

  
 
 
Justeras  
 

 

 _______________________________________  

Pella Berglund 
Administratör & Skribent 

 

 

 _______________________________________  

Paulina Wångklev  
Försäljningsansvarig   

 


